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Bijdrage LLTB aan AgriFestijn 
De organisatie van het AgriFestijn heeft van dit 
driejaarlijks festijn weer een groot succes gemaakt. 
Diverse ondernemers in de regio Ottersum hebben 
tijdens dit Agrifestijn hun bedrijven voor het 
publiek opengesteld.

Arbeidsparticipatie
De pilot die hiervoor door de 
LLTB Maasduinen is gevoerd is 
een groot succes geworden. 
Acht mensen met een afstand 
tot de arbeidsmarkt is 
momenteel werkzaam bij lokale 
agrarische bedrijven. Het 
arbeidsparticipatieproject zal 
zelfs als landelijk voorbeeld gaan 
dienen.

Aanpak problematiek Niers
Het waterschap heeft op aandringen van de LLTB besloten te werken 
aan een oplossing voor de wateroverlast van de Niers. Samen met 
lokale agrariërs wordt gewerkt aan een duurzame oplossing voor de 
landbouw. 
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‘BELANGENBEHARTIGER CRUCIAAL IN OVERLEG MET OVERHEID’

‘De hele discussie rond de N271 laat zien hoe relevant en noodzakelijk een instituut 
als de LLTB is. We waren al jaren bezig met de veiligheid op dat traject, maar in 
oktober 2015 werd het probleem acuut na een noodlottig ongeval. Er mocht van het 
een op het andere moment geen landbouwverkeer meer over de weg, wat er in de 
praktijk op neer kwam dat ondernemers drie kwartier moesten omrijden. De kernen 
waren immers ook een no-go; dat zag de gemeente niet zitten, maar was ook niet de 
meest verkeersveilige oplossing. Er moest wat gebeuren op die N271.

Dat is waar de LLTB in het spel komt. Overheden willen niet met individuele ondernemers aan tafel, maar met een overkoe-
pelende organisatie. We hebben ontzettend hard gelobbyd bij gemeente en provincie om toch gebruik te mogen maken van de 
N271, waarbij de verkeersveiligheid natuurlijk altijd voorop stond. Er stond echter wel druk op de ketel, want het probleem 
moest zijn opgelost voordat het voorjaarswerk voor de landbouwsector zou beginnen. Dat is gelukt, half februari was de 
nieuwe situatie gerealiseerd. De maximum snelheid is teruggebracht naar 80 kilometer per uur, bij kruispunten 50 kilometer per 
uur en voor tractoren is een aparte rijstrook aangelegd. In beide rijrichtingen zijn de tweebaanswegen gesplitst met een 
vangrail. We zijn blij met de nieuwe situatie en het prettige overleg dat we hierover hebben gevoerd met alle partijen, hoewel 
de aanleiding natuurlijk intens triest is.

Zo zie je maar hoe belangrijk een goed contact met lokale en regionale overheden is. Dat bleek ook bij het onderhoud van de 
gemeentelijke beken in ons gebied. Er was sprake van fors achterstallig onderhoud en het weer in orde maken van de beken 
was een vrij kostbare aangelegenheid. Toch is er in overleg met de gemeente budget vrijgemaakt om alles weer op orde te 
brengen. Bovendien is er een potje gemaakt om dat onderhoud vanaf nu bij te houden. Dat maakt de klus een stuk minder 
prijzig dan het één keer in de zoveel tijd rigoureus aan te pakken.’
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